【醫學研究大樓】

醫學研究大樓建於民國 83 年 02 月 02 日開工,工程造價 66,545,982元,總樓地板面積 11,278.98 平方公尺〈約 3,722 坪〉,地下 1 層地上 9 層,由許常吉建築師事務所設計,文安營造股份有限公司承作,於民國 85 年 03 月 16 日完工啟用,後於民國 98 年 12 月 18 日辦理增建鋼骨構造,由蘇憲訓建築師事務所設計,興石營造股份有限公司承作,工程造價 4,497,224 元,新增樓地板面積 648.95 平方公尺,合計總樓地板面積 11,927.93 平方公尺〈約 3,936 坪〉,建築物高度 36 公尺,共有客梯 2 台、貨梯 1 台,1~7 樓為實驗室,8~9樓為實驗動物中心。

[Medical Research Building]

Construction on the Medical Research Building began on February 2, 1994 at a cost of NT\$66,545,982. Having a floor area of 11,278.98 square meters, it has one basement floor in addition to nine floors above ground. Designed by C.C. Hsu & Associates Architects and Engineers and built by Wen An Construction CO.,LTD., the Medical Research Building was completed on March 16, 1996. On December 18, 2009, it underwent additional construction according to the design of Xian-Xun Su Architects & Engineers. The expansion was executed by Xing Shi Construction CO., LTD., using steel portal frames at a cost of NT\$4,497,224 and increased the floor area of the building by 648.95 square meters, resulting in a total floor area of 11,927,93 square meters.

Standing 36 meters (118.11 ft.) tall, the building has two passenger and one freight elevators. The 1st to 7th floors contain laboratories, whereas the 8th and 9th floors house the laboratory animal center.